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	June 9, 2016
	
	Le 9 juin 2016

	
	
	

	Coram:  Abella, Karakatsanis and Brown JJ.
	
	Coram : Les juges Abella, Karakatsanis et Brown

	
	
	

	BETWEEN:

Mariann Taylor-Baptiste

Applicant

- and -

Ontario Public Service Employees Union, Jeff Dvorak and Human Rights Tribunal of Ontario


Respondents

AND BETWEEN:

Attorney General of Ontario

Applicant

- and -

Ontario Public Service Employees Union, Jeff Dvorak and Human Rights Tribunal of Ontario


Respondents
	
	ENTRE :

Mariann Taylor-Baptiste

Demanderesse

- et -

Syndicat des employées et employés de la fonction publique de l’Ontario, Jeff Dvorak et Tribunal des droits de la personne de l’Ontario

Intimés

ET ENTRE :

Procureur général de l’Ontario

Demandeur

- et -

Syndicat des employées et employés de la fonction publique de l’Ontario, Jeff Dvorak et Tribunal des droits de la personne de l’Ontario

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_][bookmark: _GoBack]The applications for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Numbers C59529 and C59543, 2015 ONCA 495, dated July 3, 2015, are  dismissed with costs to the respondents, the Ontario Public Service Employees Union and Jeff Dvorak.
	
	JUGEMENT

Les demandes d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéros C59529 et C59543, 2015 ONCA 495, daté du 3 juillet 2015, sont rejetées avec dépens en faveur des intimés, le Syndicat des employées et employés de la fonction publique de l’Ontario et Jeff Dvorak. 







J.S.C.C.
J.C.S.C.

